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Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (Ií. 24.) • OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszternek

„Alapítói jogokat gyakorló miniszterként mi a véleménye a Közép- és Kelet-európa i
Történelem és Társadalom Kutatásáért Kőzalapítvány tevékenységérő l és arról, hogy

kőzalapítvány továbbra is ragaszkodik az által szervezett Európa jöv ője című konferencia
'botrányt kiváltó előadóihoz?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A visegrádi magyar elnökség keretében, január 23-ától háromnapos konferenciát szervez Európ a
jövője címmel . a Közép- 6s . Kelet-európai Történelem és Társadalom Kutatásáért Közalapítvány,
amelyet támogat a magyar kormány. Az előzetes tervek szerint a három napban több kormánytag i s
megszólal majd. A teljes előadói kör azonban nem ismert, mivel a díszvendégként meghívott ,
pedofli iát propagáló szélsőjobboldali Milo Yiannopoulos, vagy a német neonáci Gőtz Kubitschek
miatt kirobbant botrány miatt a rendezvény honlapjáról egyel őre eltűnt a konferencia korábbi
programterve.

Sajtóinformációk szerint ugyanakkor a közalapítvány főigazgatója ragaszkodik ahhoz, hogy Milo
Yiannopoulos Budapestre jöjjön, és előadást tartson, ezért várhatóan a közalapítvány pénzén
szeretné meghívni és ide utaztatni az előadót.

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egyes
házszabályi rendelkezésekrő l szóló 1012014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésealapján
kérdezem, hogy

1. Alapítói jogokat gyakorló miniszterként mi a véleménye a Közép- és Kelet-európai
Történelem és Társadalom ,Kutatásáért Közalapítvány tevékenységér ől és arról, hogy
közalapítvány továbbra is ragaszkodik az által szervezett Európa jöv ője című konferencia
botrányt kiváltó el őadóihoz?

2. Lesz-e az ügynek bármilyen következménye a kőzalapítvány költségvetési támogatására?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018. január „ 1,1 "
ázy Attila
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